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- PROJEKT- 

PROTOKÓŁ NR XI/2015 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 16 października 2015 roku 

 

XI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Proszę państwa radnych  o naniesienie poprawek w proponowanym porządku obrad: 

W podstawach prawnych niektórych projektów uchwał należy poprawić zapis o ustawie o 

samorządzie gminnym – powinno być: tekst jednolity z 2015 r. poz.1515. 

W PKT 13 proszę o całkowite wycofanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza – część „A” a wprowadzenie w sprawie przyjęcia 

zmienionego Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2015 i zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w 

sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 – 2020. 

O wycofanie projektu prosił pan Wójt, dlatego proszę pana wójta o uzasadnienie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Z powodu zapisów, które budziły kontrowersje na komisji musimy ten 

projekt jeszcze raz prawnie skonsultować. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :W PKT 29 proszę o wprowadzenie  

projektu uchwały w brzmieniu „Projekt uchwały w sprawie skargi dotyczącej działalności Sołtysa wsi 

Tyniec nad Ślęzą”. 

Tym samym numeracja punktów odpowiednio się zmieni. 
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Zgodnie z art.34 Statutu Gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do 

porządku obrad.  

Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z autopoprawkami proszę o podniesienie ręki. 

Za – 13 osób z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 - 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na dokonanie podziału spółki Agencja Rozwoju 

Aglomeracji Wrocławskiej S.A. z siedzibą we Wrocławiu, której akcjonariuszem jest Gmina 

Kobierzyce / kserokopia planu podziału ARAW znajduje się do wglądu w Biurze Rady Gminy/. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrotne przeniesienie przez Skarb Państwa na 

rzecz Gminy Kobierzyce, nieruchomości w granicach działek nr 255/7, nr 254/8 i nr 259/27 

położonych w Bielanach Wrocławskich. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

należących do Gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Ogrodowej w północno-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmienionego Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015 i zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 – 2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Wierzbice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Południowej i Sadowniczej w południowo-środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Zachodniej, Kasztanowej i Krótkiej w środkowo-zachodniej części wsi Cieszyce. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Zielonej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce i 

Królikowice. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-środkowej części obrębu 

Ślęza. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Tęczowej i Logistycznej w 

południowo-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w południowo-zachodniej części wsi 

Żerniki Małe. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzozowej w południowo-środkowej części wsi 

Żerniki Małe. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Dolną i Piaskową w północno-wschodniej 

części wsi Tyniec Mały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Nastrojową a ul. Cztery Podkowy w środkowo-

północnej części wsi Wysoka. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr X/142/15 z dnia 27 

sierpnia 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 1 września 

2015r. na stwierdzenie nieważności ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr VII/93/15 z 

dnia 24 kwietnia 2015r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pełczyce. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Kobierzyce na lata 2015-2025. 

29. Projekt uchwały w sprawie skargi dotyczącej działalności Sołtysa wsi Tyniec nad Ślęzą 

30. Interpelacje radnych. 

31. Zapytania radnych i sołtysów. 

32. Wnioski i sprawy różne.  
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33. Komunikaty Przewodniczącej. 

34. Zakończenie obrad.                                                                             

 

Ad.3. 

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 

protokołu z X Sesji Rady Gminy?  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z X Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób /z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy/ 

Protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym./ załącznik nr 1/ 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności.  

/ załącznik nr 2/ 

Ad.6. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę o powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Proponuję następujące kandydatury: 

1. Krzysztof Kmiecik 

2. Iwona Rzepka 

3. Adam Raś 

 

Czy są inne propozycje? Brak. Czy Państwo - kandydaci wyrażacie zgodę ? Kandydaci wyrazili 

zgodę. 

 

Wobec tego przystępujemy do głosowania: 

 

Kto z państwa radnych jest za zaproponowanym przeze mnie składem Komisji Skrutacyjnej? 

 

Głosowanie: 

Za 11 osób 

3 osoby wstrzymały się od głosu / członkowie Komisji Skrutacyjnej/ 

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory ławników na kadencję 2016 - 2019. 

 

Sekretarz Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów 

/załącznik nr 3/. 
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Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania , uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Świetlica w Chrzanowie została niedawno oddana do 

użytku i jest 150 000 zł na jej modernizację. Jakie tam są niedoróbki? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Na tym etapie nie potrafię powiedzieć, bo czekamy na ekspertyzy. 

Mamy tu do czynienia z nierzetelnym wykonawcą. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Z jakiej przyczyny zrezygnowano z kwoty 100 000 zł na 

ścieżki rowerowe? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Sama idea jazdy na rowerze nie jest eliminowana – tu po prostu nie ma 

możliwości wykonania zadania w tym roku. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie przeciw podjęła uchwałę  

nr XI/151/15 w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2015 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania , uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  przy 1 osobie przeciw podjęła uchwałę  

 

nr XI/152/15 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Gmina jest akcjonariuszem a każdy 

akcjonariusz musi wyrazić zgodę na podział. Udział gmin poza miastem Wrocławiem jest mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania , uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy wiemy dlaczego tak się stało? Najpierw Miasto 

chciało żeby gminy się przyłączyły a teraz się na gminy wypina. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Chodzi o wydzielenie hali. Część aglomeracyjna zostaje dalej w 

spółce. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/153/15 w sprawie wyrażania zgody na dokonanie podziału spółki Agencja Rozwoju 

Aglomeracji Wrocławskiej S.A. z siedzibą we Wrocławiu, której akcjonariuszem jest Gmina 

Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Ad.10. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa, Zagospodarowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu wraz z na niesioną 

poprawką - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/154/15 w sprawie wyrażenia zgody na zwrotne przeniesienie przez Skarb Państwa na 

rzecz Gminy Kobierzyce, nieruchomości w granicach działek nr 255/7, nr 254/8 i nr 259/27 

położonych w Bielanach Wrocławskich. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. W gminie jest około 30 świetlic. 

Dookreślona została w regulaminie rola sołtysa oraz opisane cele, jakim świetlica ma służyć. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W paragrafie 3 punkt 2 proponuję dopisać „radnych”. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: To jest już w uchwale wcześniejszej. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/155/15 w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

należących do Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ogłaszam 10 minut przerwy. 

Przerwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady Sesji. Stwierdzam, że Rada po 

przerwie posiada quorum jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Jednocześnie pragnę przeprosić za moją gafę – po wyborach ławników przeprowadzonych przez 

Komisję Skrutacyjną nie poddałam pod głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję 2016 – 2019 dlatego proszę o wrócenie do punktu 6 porządku obrad. 

 

Salę obrad opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XI/150/15 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 - 2019. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Na salę obrad wróciła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Zaprosiłam na dzisiejszą sesję panią projektantkę 

– Renatę Haroń - Matus. Bardzo proszę o omówienie projektu uchwały. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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p. Renata Haroń-Matus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa  pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Dariusz Matuszewski: Quart jest właścicielem tego terenu. Tam mamy problem z panem 

Gruszeckim. Jak wybudujemy kolejną mieszkaniówkę to będą znowu problemy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Jest to funkcja usługowa. Jest tam zakład 

usługowy, na który mieszkańcy osiedla Quart narzekają, ale gdybyśmy wyrazili zgodę znowu na 

zabudowanie funkcją usługową to myślę, że byłoby jeszcze gorzej. Dlatego myślę, że to jest dobry 

kierunek żeby to dać na funkcję mieszkaniową.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Pan Gruszecki był pierwszy i to nie podlega dyskusji. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XI/156/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Ogrodowej w północno-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. Zmiany wynikają z większych, niż 

uprzednio zakładane, wpływów z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na rok 2015 w kwocie: 39.654,81 zł i tak: 

4 000 zł – na świetlicę profilaktyczną w szkole w Pustkowie Wilczkowskim  

20 000 zł – na świetlicę profilaktyczną w Bielanach Wrocławskich 

10 000 zł – dla Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Tyńcu Małym 

5 654,81 zł – na zakup alkotestu dla Komisji oraz np. odblasków dla dzieci w celu podniesienia 

bezpieczeństwa dzieci i młodzieży  
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W jakim celu zakup alkotestu? Kogo będzie testować 

komisja? To jest zbędny zakup. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Pan Czesław Czerwiec – przewodniczący Komisji Alkoholowej 

zgłosił taką potrzebę w związku z tym, że osoby, które są wzywane przez Komisję i przychodzą na 

spotkania powinny być w stanie trzeźwym. Komisja niejednokrotnie ma takie obawy, że osoba 

przychodząca na rozmowę jest nietrzeźwa i powstaje problem jak to sprawdzić. Nie bałabym się tutaj, 

że zostanie kupiony niewłaściwy alkomat czy alkotest bo pan Czerwiec na pewno wie, które z nich 

mają właściwe parametry, atesty.  

Radny Czesław Stadnik: Dobrze, że mamy więcej pieniążków, tylko smutne, że to pochodzi z coraz 

większego spożycia alkoholu. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/157/15 w sprawie przyjęcia zmienionego Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015 i zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/158/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/159/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Południowej i Sadowniczej w południowo-środkowej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.16. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. Tutaj na 

komisji była zgłoszona poprawka - §20 str.17 punkt 2i –zostawić zapis do słów ”parametry 

zabudowy”. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie z uwzględnieniem poprawki, o której powiedział pan Grzegorz. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/160/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Zachodniej, Kasztanowej i Krótkiej w środkowo-zachodniej części wsi 

Cieszyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.17. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/161/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Zielonej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce i 

Królikowice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.18. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Jest tam inwestor, który wystąpił o takie przeznaczenie gruntu? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Siostry Elżbietanki były u nas ze swoim doradcą prawnym. 

Radny Wiesław Muraczewski: W obrębie wykonania tego planu są dwa tereny – teren nieużytków i 

teren zadrzewiony, ze starym drzewostanem. Jakby tutaj miały powstać tereny fotowoltaniczne to 

należy zwrócić uwagę, że te tereny nie powinny ulec degradacji tylko powinny zostać w takim stanie 

jak są. Tereny nieużytków to tereny bagienne i na nich też nie jest możliwe zorganizowanie takiej 

inwestycji. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

nr XI/162/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-

środkowej części obrębu Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.19. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/163/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Tęczowej i Logistycznej w 

południowo-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.20. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Byliśmy przeciwni płaskim dachom a teraz nagle zmieniamy zdanie. 

Dlaczego? 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Nie zmieniamy zdania. Nie jesteśmy w stanie komuś narzucić czy 

zabronić. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XI/164/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w południowo-

zachodniej części wsi Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.21. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/165/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzozowej w południowo-

środkowej części wsi Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.22. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/166/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Dolną i Piaskową w 

północno-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.23. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/167/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Nastrojową a ul. 

Cztery Podkowy w środkowo-północnej części wsi Wysoka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.24. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W tej sierpniowej uchwale chodziło o wycofanie 

mieszkaniowej? 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, tylko rozszerzyliśmy teren. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XI/168/15 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr X/142/15 z dnia 27 

sierpnia 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.25. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

nr XI/169/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.26. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/170/15 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 1 września 

2015r. na stwierdzenie nieważności ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr VII/93/15 z 

dnia 24 kwietnia 2015r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XI/171/15 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pełczyce 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.28. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przygotowanie Lokalnego Programu Rewitalizacji jest niezbędne do 

ubiegania się o wsparcie ze środków  funduszy strukturalnych z budżetu państwa na lata 2016-2020. 

Ta rewitalizacja może nam się mylić z rewitalizacją Kobierzyc. Ale tutaj dotykamy problemu 

społecznej rewitalizacji. Pierwsze środki związane z tymi programami są przewidywane do 

uruchomienia w pierwszym kwartale 2016 roku.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy w tym programie zawierają się też profilaktyczne 

programy zapobiegające wykluczeniu? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tak, ten program nie będzie dotyczył całego obszaru gminy tylko 

wybranego obszaru. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XI/172/15 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Kobierzyce na lata 2015-2025. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.29. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Matuszewski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

w sprawie skargi na działalność sołtysa wsi Tyniec nad Ślęzą / załącznik nr 4/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy każda skarga musi być poparta uchwałą? Nie mamy wszystkich dokumentów, 

materiałów a musimy głosować. Uważam, że jak są skargi na radnych, na sołtysów niezasadne, 

niepodparte dokumentami to nie dawajmy tego na Radę. Niech Komisja Rewizyjna sama podejmie 

decyzję. A jeżeli już dajemy na Radę to każdy radny musi mieć te wszystkie dokumenty bo w tej 

chwili podnosimy „na chybił trafił„ czy skarga jest zasadna czy nie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie wszyscy radni należą do wszystkich komisji. 

Pan jest członkiem Komisji Użyteczności Publicznej i Rolnictwa a ja np. nie jestem członkiem 

Komisji Użyteczności. Ale to co jest omawiane na Komisji Użyteczności jako radna głosuję. Należy 

mieć zaufanie do Komisji Rewizyjnej. Poza tym są dokumenty do wglądu w Biurze Rady.  Jeśli jest 

skarga to zgodnie z procedurą postępowania administracyjnego musi się zakończyć to postępowanie w 

formie uchwały.  

Mecenas Kwaśniewicz: Uchwała jest formą, w jakiej Rada rozpatruje wszystkie sprawy, dlatego 

uchwała, natomiast brakuje możliwości skorzystania z innej procedury niż ta przewidziana w KPA 

dlatego przy skardze na sołtysa – organem właściwym jest Rada. Myśleliśmy o tym, czy można to 

przesunąć na Komisje ale jeśli już to powinno to być uregulowane w statucie a skoro tego nie ma w 

statucie to niestety te skargi wpływają na forum Rady. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: To mam pytanie – ponieważ trwają prace nad 

statutem, czy uregulowanie kwestii skarg w statucie nie będzie kolidowało z procedurą KPA? 

Mecenas Kwaśniewicz: Ta procedura jest wyprowadzona z KPA i ona mówi o organie właściwym i 

w tej sytuacji jaka aktualnie jest na 100% organem właściwym jest Rada. Nie ma innego organu 

właściwego. Jeżeli byłaby możliwość zabrania tego zakresu z Rady to tylko poprzez Statut Gminy. 

Ale to byśmy skonsultowali wcześniej z Nadzorem Wojewody. 

Radny Adam Raś: Oczywiście są komisje, które zajmują się określonymi tematami, ale zawsze  

mamy wszystkie materiały. A materiałów dotyczących skargi nie mieliśmy. I w tej chwili ja nie wiem, 

nie znam uwag, pism. Podnoszę rękę, bo muszę komuś zaufać? Ale  ja chcę wierzyć sam sobie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wszystko jest w uzasadnieniu uchwały i tam jest 

napisane, co było przedmiotem skargi. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Do kogo ta skarga wpłynęła? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Do przewodniczącej. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: To moim zdaniem przewodnicząca kieruje sprawę do 

Komisji Rewizyjnej i daje odpowiedź panu a nie daje na Radę i Rada tym się zajmuje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Dopóki w Statucie to nie jest zmienione to 

musimy zastosować dotychczasową procedurę. Prace nad Statutem trwają. Weźmiemy to pod uwagę, 

żeby te kwestie uregulować. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i 3 osobach nie biorących udziału w 

głosowaniu podjęła uchwałę  

nr XI/173/15 w sprawie skargi dotyczącej działalności Sołtysa wsi Tyniec nad Ślęzą. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.30. 

Brak. 

 

Ad.31. 

Sołtys Bielan Wrocławskich Wanda Gołębiewska:  

1.   Czy jest możliwość przedłużenia chodnika na ulicy Słonecznej? 

2. Czy jest możliwy łącznik w Bielanach na ulicy Widok? 

3. Ulica Makowa, Ogrodowa – parkujące samochody uniemożliwiają wyjazd z posesji. 
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4.  Przejście dla pieszych na ulicy Słonecznej 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o pytanie 3 – trzeba zawiadomić o tym problemie Policje. 

Przedłużenie chodnika – trzeba to zaplanować, zaprojektować. Wiemy o tych elementach i będziemy 

reagować. 

Radny Czesław Stadnik: Czy byłaby możliwość żeby współuczestniczyć w kosztach wykonania 

chodnika z hotelem do Gardinii? Chodzi o to, żeby ktoś tą sprawę poprowadził.  

Kiedyś na posiedzeniu Komisji Użyteczności Publicznej gościliśmy Kierownika Posterunku - pana 

Czerwca. On ma gorącą prośbę i ja do tej prośby się dołączam. Zdarza się, że mieszkańców trzeba 

odwieźć do Izby Wytrzeźwień. Ta jednostka podlega Miastu i Miasto nie chce przyjmować naszych 

mieszkańców. Sytuacja jest taka, że on prosi o to, żeby można było jakąś kwotę na tą Izbę 

Wytrzeźwień tam wpłacić bo w tej chwili to się odbywa w ten sposób, że oni wiozą pijanego na 

Jaworową a Jaworowa daje na Izbę Wytrzeźwień jako człowieka zatrzymanego przez siebie.  

Skarbnik Gminy Kobierzyce Maria Prodeus: Miasto już się pozbyło Izby Wytrzeźwień, Policja 

także. Sytuacja jest o tyle złożona, że to tak jak schronisko – ma stowarzyszenie, które na dokładkę nie 

chce zawierać z nikim porozumień. Za jednego odwiezionego wymyślają tak wysokie kwoty, że się 

nijak nie ma jak z tego wywiązać. 

Radny Czesław Stadnik: Jednym słowem na psa możemy dać pieniądze a na naszego mieszkańca 

nie? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chodnik to jedno, ale tam prawdopodobnie będzie 

potrzeba ażurowania tego rowu. Zobaczymy. 

Skarbnik Gminy Kobierzyce Maria Prodeus: To jest grunt Powiatu i Skarbu Państwa. 

Ad.32. 

Radny Jarosław Zawisza: Jak będzie funkcjonował basen w Ślęzie? Bo są różne pogłoski i 

chciałbym wiedzieć. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kończy się budowa basenu, mamy rozpoznanie jeśli 

chodzi o koszty korzystania z basenu. Zapewniają kompleksową usługę - dowóz dzieci, opieka w 

trakcie dowozu, zajęcia pływania, odwóz. Chcemy przyjąć program jasny – jedna klasa, jeden rocznik 

co roku w gminie. Wszystkie klasy trzecie w ramach zajęć WF-u będą korzystały z basenu. Wstępnie 

by to kosztowało 200 000 zł w skali roku. . Chcemy nauczyć wszystkie dzieci pływania. Basen będzie 

odpłatny, ogólnodostępny. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Warto rozważyć uruchomienie programu rehabilitacyjnego  

65-Plus na basenie. Wycinka drzew w Kobierzycach przy cmentarzu i w Cieszycach. Należy 

zobowiązać firmę, żeby chociaż wyfrezowała te pniaki do poziomu gruntu. Zbliża się zima i będzie z 

tym problem. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kwestia pniaków to tak naprawdę kwestia całej drogi 

bo korzenie są pod drogą.  

Sołtys wsi Solna Wiesław Winter: Basen powinien być dodatkowo a nie w ramach WF  bo tego WF-

u i tak jest za mało. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To jest jeszcze do dogadania. Nie będzie tak, że cały 

WF to będzie pływanie. 

Radny Łukasz Orfin: Mam wniosek, żeby następne takie skargi na sołtysów – bo się zdarzają – żeby 

skargi i wyjaśnienia były podpięte do projektu uchwały, żebyśmy wiedzieli co się stało i kto jak się 

zachował bo teraz tak naprawdę to nie wiemy co robił sołtys czy skarżącego pobił czy co. Radni nie 

wiedzą co zaszło i jak zaszło. Prosiłbym, żeby na zebrania wiejskie przyjeżdżało więcej władz z 

gminy. Po to te zebrania są wcześniej planowane, żeby można było się dopasować i przyjechać. W 

Tyńcu nad Ślęzą już kilka lat nikogo z władz na zebraniu nie było. Ja oczywiście sobie daję radę i z 

funduszem i ze wszystkim ale taka obecność kogoś z władz byłaby jak najbardziej wskazana. Tym 

bardziej że taka sprawa byłaby wtedy bardziej transparentna. Tak jak czytamy w uzasadnieniu – sołtys 

nie udzielił informacji technicznych – proszę państwa, nie udzielił bo nie może, nie ma prawa, nie jest 

ekspertem w dziedzinie budownictwa a gmina takich ekspertów ma. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zawsze jak jest zgłoszona taka potrzeba to my na 

zebranie wiejskie jedziemy. Mnie boli jedna rzecz -  coraz mniej osób przychodzi na zebrania. Jest 

skarga na sołtysa a na zebranie przychodzi 20 osób to co wójt tam pomoże? To była wasza sprawa. 

Radny Łukasz Orfin: Na tym zebraniu były 44 osoby. 

Radny Jarosław  Zawisza: Rodzice dostali informację o klasach trzecich, że będzie dofinansowanie, 

ale też doszła do nich informacja, że klasy czwarte od drugiego półrocza nie będą miały 

dofinansowania. Jeśli to prawda to byłbym za tym, żeby dokończyć to, co zaczęte. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Myślę, że jest to możliwe żeby dokończyć ten temat. 

Jest to wniosek zasadny. 

Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: Skargi na sołtysów – nasz Statut reguluje procedurę skargi 

na wójta jako organ i ta procedura zawsze się kończy uchwałą Rady. Ponieważ z ustawy jasno wynika, 

że Rada Gminy tworzy jednostki pomocnicze, a sołtys jest organem wykonawczym jednostki 

pomocniczej to moim zdaniem każdorazowa skarga na sołtysa powinna się zakończyć uchwałą Rady 

Gminy. Komisja oczywiście bada, ale skarga na organ wykonawczy jednostki pomocniczej to jest 

poważna sprawa i Rada podejmuje uchwałę. Kwestia zorganizowania pracy w komisjach –można 

doprecyzować w Statucie, ale nie szedłbym w to, że sprawa kończy się na komisji. Jeśli chodziłoby o 

członka rady sołeckiej to oczywiście można to skończyć na poziomie komisji. Jeśli chodzi o 

dostępność do dokumentów – każdorazowo dostajecie państwo porządek obrad i kwestia chęci 

radnego, żeby się zapoznać, sięgnąć do materiałów źródłowych, które zawsze są w Biurze Rady. Na 

tym polega pełnienie mandatu radnego żeby się zaangażować. Jeśli tylko radny chce, to sięga po 

materiały, prosi, docieka. 

Radny Jarosław Zawisza: Dofinansowanie do basenu? Kobiety mają za darmo pilates, zumbę, 

mężczyźni chodzą za darmo na karate. Odzywają się głosy pytające czy dzieci też będą miały basen za 

darmo. Basen budzi duże emocje. Nad tym tematem musimy się szerzej zastanowić. 

Radny Dariusz Matuszewski: Wyłapywanie bezpańskich psów – czy to nie może być przez  

schronisko we Wrocławiu a nie w Dzierżoniowie? Prośba, żeby mieszkańców poinformować w 

gazecie, że swojego psa mają szukać w Dzierżoniowie a nie we Wrocławiu. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest problem w tym temacie. W gazecie możemy 

napisać. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: 1 pies kosztuje 2000 zł za samo oddanie. My z góry płacimy żeby 

w ogóle chcieli od nas przyjąć psy. 1042 zł wyłapanie i odwiezienie. Na Wójcie spoczywa też 

obowiązek sprawdzenia dobrostanu a nawet leczenie.  
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Radny Jarosław Zawisza: Szkoła w Bielanach Wrocławskich – niektóre dzieci są w szkole aż do 

17.00. W jednej ze świetlic jest rozdzielnia prądu i zagraża to bezpieczeństwu dzieci – koszt 

modernizacji pomieszczenia w tym zakresie to około 15 000 zł. Wnioskuję, żeby tą sprawę 

potraktować jako pilną. 

Zastępca wójta Piotr Kopeć: 15 000 zł w działaniu szkoły jeśli jest to tak ekstremalna sytuacja to 

jest mała kwota. Jakbym był dyrektorem to załatwiłbym to jako priorytet ze względu na 

bezpieczeństwo dzieci. Naprawdę. 

Radny Łukasz Orfin: Zgadzam się z tym, żeby skargi były procedowane na Radzie bo to jest ważny 

temat, ale chodzi mi o tą konkretną sytuację bo do porządku obrad zostało to wprowadzone na 

początku sesji i nawet fizycznie nie było szans ze względu na brak czasu, żeby się z obszerną 

dokumentacją zapoznać. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pan racji. Dokumentacja była dużo 

wcześniej w Biurze Rady bo nawet zebranie wiejskie  miał pan 1 września. Nie złożył pan w terminie 

protokółu z zebrania i musiałam jako przewodnicząca wysyłać do pana pismo ponaglające o 

dostarczenie  protokołu aby radni mogli się zapoznać z jego treścią. Dzisiaj radni dostali tylko projekt 

uchwały a wszystkie dokumenty były do wglądu w Biurze Rady. 

Radny Adam Raś: Oczywiście, że dokumenty były w Biurze Rady ale my nie dostaliśmy ich a 

projekt uchwały był przygotowany na szybko i wniesiony do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Projekt uchwały nie był przygotowany na szybko 

– ponieważ sesji nie było we wrześniu to zainteresowany pan był powiadomiony, że Rada zajmie się 

tematem na sesji październikowej. Musieliśmy zachować procedurę. Wnioskuję  o zamknięcie 

dyskusji w tym temacie. Kto z radnych jest za zamknięciem dyskusji? 

Głosowanie wniosku Przewodniczącej: 

Za – 14 osób 

Radny Wiesław Szwed: Wyjazd z Kobierzyc – czy są jakieś dyspozycje z GDDKiA. Był też wniosek 

o budowę świetlicy w Kobierzycach. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na dzisiaj nie mam oficjalnej odpowiedzi. Po co w 

Kobierzycach świetlica? Jest GCKiS w tym celu, spełnia rolę świetlicy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Panie Szwed to nie jest koncert życzeń – tu trzeba patrzeć 

realnie. 

Sołtys Bielan Wrocławskich Wanda Gołębiewska: W Bielanach Wrocławskich ja nie jestem 

gospodarzem. Proszę w tym regulaminie ująć kto odpowiada za stan techniczny świetlicy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jeśli jest zgoda między sołtysem a GCKIS to proszę 

żebyście się dogadali. 

Radna Iwona Rzepka: Mieszkańcy Kuklic i Pełczyc są zdeterminowani jeśli chodzi o ten wjazd do 

Kobierzyc. Chcą wyjść na ulicę. 

Radny Andrzej Krzesłowski: W Małuszowie przejście dla pieszych – na skrzyżowaniu, miało być 

zrobione a nie jest. Czy tam też mamy wyjść na ulicę? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę o zdemontowanie progów na ulicy Zachodniej. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie sugerujmy się dwoma, trzema głosami ludzi. 

Trzeba do wszystkiego podejść z rozsądkiem. Dzisiaj, żeby zamontować próg musi być zgoda 

właściciela działki i działek ościennych. 

 

Ad.33. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : 

1. Diety – bardzo proszę, żeby każdy założył konto bankowe. Brak konta bardzo utrudnia pracę 

kasjerki, która nie może zamknąć miesiąca bo czeka na radnego. Bardzo proszę i uczulam na to. 

2. Skarga budziła wiele kontrowersji – prace nad statutem trwają i myślę, że rozwiążemy tą sprawę 

tak, żeby każdy był z tego rozwiązania zadowolony. 

3. Biuro Rady wysyła do państwa informacje więc bardzo proszę czytać te informacje, a nie że jeden 

radny życzy sobie jeszcze telefon, inny jeszcze smsa. Każdy z nas czytać potrafi i zachowujmy się 

jak dorośli ludzie. 

4. Kolejna sprawa, która budzi moje obawy to frekwencja. Nie oceniam państwa aktywności w 

waszych okręgach wyborczych bo to ocenią wyborcy. Oceniam was jako Przewodnicząca Rady bo 

przez takie państwa zachowanie –oczywiście nie wszystkich – jest utrudniona praca Rady. 

W tym roku  odbyło się 7 sesji i kilkanaście posiedzeń komisji.  Liderem  największej liczby 

nieobecności jest pan radny Łukasz Orfin/ 9 nieobecności/, następnie pan radny Robert Sala/ 5 

nieobecności/, pan radny Mariusz Przeździęk/ 4 nieobecności/ i pan Wiesław Muraczewski / 3 

nieobecności/. 

Mandat radnego nas do czegoś obliguje i chciałabym, żebyśmy się wzajemnie szanowali. 

 

Ad.34. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Zamykam  posiedzenie XI  Sesji Rady Gminy. 

Liczba załączników:    4. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20151016. 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

. 

 

 


